
Protokół nr I/2010 
z I sesji Rady Powiatu  w Końskich odbytej 

w dniu 2 grudnia 2010r. w sali konferencyjnej 
Starostwa Powiatowego w Końskich. 

 
 
             
 
  

Sesję zwołała Przewodnicząca Rady Powiatu III Kadencji Helena Obara, 
jako Senior nowej Rady Radny Kazimierz Pasterczyk objął jej przewodniczenie. 
 
 Przewodniczący obrad otworzył pierwszą sesję IV kadencji, oraz 
stwierdził, Ŝe posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, zgodnie 
z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu. 
 
Przewodniczący obrad Kazimierz Pasterczyk – w swoim wystąpieniu 
powiedział, Ŝe w dniu 21 listopada b.r.  wyborcy zadecydowali o powierzeniu  
mandatów radnym powiatu koneckiego na lata 2010-2014. Podkreślił, Ŝe jest to 
czwarta kadencja samorządowego powiatu. 
Powitał serdecznie wszystkich radnych i pogratulował wyboru, Ŝycząc 
wszystkim owocnej pracy na rzecz społeczności  powiatu oraz pomyślności         
w Ŝyciu zawodowym i osobistym. 

Oświadczył jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 17  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 
radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym rezygnację z mandatu radnego złoŜył Pan 
Krzysztof Jasiński. 

 
Lista radnych powiatu obecnych na I sesji Rady oraz lista zaproszonych na  
sesję  stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
  
 

Ad –2. 
 
  
 Pani Lidia Rogala Przewodnicząca Powiatowej Komisji Wyborczej 
powiedziała, Ŝe przypadł jej miły obowiązek wręczenia zaświadczeń o wyborze 
radnego powiatu koneckiego, który wynika z  ustawy o samorządzie 
powiatowym i ordynacji wyborczej. Pogratulowała radnym wyboru na tak 
zaszczytną i odpowiedzialną funkcję, Ŝycząc owocnych obrad oraz 
podejmowania trafnych i odpowiedzialnych decyzji, które pozwolą na 
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odpowiedni standard Ŝycia w powiecie koneckim, a radnym na kolejny wybór. 
Powiedziała, Ŝe Ŝyczy radnym takiego zaufania wyborców równieŜ za cztery 
lata. 
Na  zakończenie wypowiedzi podała dane statystyczne dotyczące wyborów na 
terenie powiatu koneckiego. Podkreśliła, Ŝe wybory przebiegły bez zakłóceń. 
ZłoŜyła gorące podziękowania członkom terytorialnej komisji wyborczej, 
Sekretarzowi Powiatu Romanowi Struzikowi i jego współpracownikom za 
pomoc i organizację wyborów samorządowych. 
 
Dokonała uroczyście wręczenia zaświadczeń o wyborze radnego 
poszczególnym radnym wg listy obecności. 
 

Ad –3. 
 
 
Przystąpiono do złoŜenia aktu ślubowania. 
 
Przewodniczący obrad Kazimierz Pasterczyk  - poinformował, Ŝe odczyta 
rotę, sam złoŜy ślubowanie a następnie radni wyczytani przez najmłodszego 
radnego Michała Pękala wypowiedzą słowo „ślubuję”, mogą dodać zdanie „Tak 
mi  dopomóŜ Bóg” 

 
„Uroczyście ślubuj ę rzetelnie i sumiennie wykonywać 
obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności             
i interesów Państwa Polskiego,  czynić wszystko dla 
pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu           
i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw 
Rzeczypospolitej Polskiej”. 

 
 
Kolejno radni po powstaniu wypowiedzieli słowo „ślubuj ę”. 
 
Radni, Renata Biegaj, Marian Gąszcz, Paweł Gręda, Leon Gula, Czesław 
Kurcbart, Jarosław Andrzej Lasota, Danuta Leśniewicz, Marianna 
Michalska, Helena Obara, Jan Marcin Prasał, Michał Pękala, Robert Plech, 
Bogdan Soboń oraz Krzysztof Wojcierowski dodali zdanie „Tak mi  
dopomóŜ Bóg”. 
 
 

Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji. 
 
Porządek obrad poddano pod głosowanie. 
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 W obecności 17 radnych większością głosów, przy 2 głosach 
wstrzymujących się przyjęto do realizacji  porządek obrad sesji 
obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wr ęczenie zaświadczeń o wyborze na radnego (dokonuje Przew. 

PKW). 
3. ZłoŜenie aktu ślubowania. 
4. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu. 
5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 
6. Wybór Starosty Koneckiego. 
7. Wybór Wicestarosty Koneckiego. 
8. Wybór członków Zarządu Powiatu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Przewodniczącego Zarządu Powiatu. 
10. Sprawy róŜne. 
11. Zakończenie obrad. 

 
Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
 
 
Ad - 4. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego  
wybór Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 
 
Przewodniczący obrad Kazimierz Pasterczyk zaznaczył, Ŝe procedura dot. 
wyboru Przewodniczącego wymaga tajnego głosowania bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, 
co wg listy obecności oznacza 9, jeśli wszyscy radni wezmą udział                       
w głosowaniu.  
Poinformował Wysoką Radę, Ŝe kandydatów na Przewodniczącego Rady mogą 
zgłaszać tylko radni z przedstawieniem krótkiej charakterystyki kandydata, oraz 
poprosił  o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radny Robert Plech – zgłosił na Przewodniczącego Rady kandydaturę radnego 
Wiesława Skowrona. Powiedział, Ŝe jest to osoba doświadczona jako 
samorządowiec, rzetelny i sumienny człowiek. Podkreślił, Ŝe jest to osoba            
z duŜym doświadczeniem w prowadzeniu obrad i będzie godnie reprezentował 
Radę Powiatu. 
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Radny Wiesław Skowron – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie było. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe do przeprowadzenia powyŜszego 
głosowania Rada zobowiązana jest powołać Komisję Skrutacyjną. 
Zaproponował jednocześnie aby Komisja składała się z trzech osób. 
 
Propozycję powyŜszą przyjęto przez aklamację. 
 
Do składu Komisji zgłoszono kandydatury radnych: 
 

- Marianny Michalskiej, 
- Roberta Plecha,  
- Jarosława Lasoty, 

 
Wszyscy Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Kandydatury poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności 17 radnych, Rada jednogłośnie wybrała do 
przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Komisję Skrutacyjną w składzie: 
 

1. Marianna Michalska, 
2. Robert Plech,  
3. Jarosław Lasota, 

 
Komisja Skrutacyjna na pierwszym posiedzeniu ukonstytuowała się             

w następujący sposób. 
 

1. Marianna Michalska – przewodnicząca, 
2. Robert Plech – członek 
3. Jarosław Lasota – członek 
 

i przystąpiła do wykonywania swoich czynności. 
 
Przewodniczący obrad Kazimierz Pasterczyk – przedstawił zasady 
głosowania. 
 
Wyboru Przewodniczącego Rady dokonano w głosowaniu tajnym. 
 



 5

Protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Powiatu Koneckiego odczytała Przewodnicząca 
Komisji Skrutacyjnej Marianna Michalska . 
 
 Komisja stwierdziła, Ŝe: 

- oddano 17 głosów, 
- kandydat otrzymał 16 głosów, 
- Przewodniczącym Rady Powiatu Koneckiego wybrany został 

radny Wiesław Skowron. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady . 
 
 

Przewodniczący obrad Kazimierz Pasterczyk 
odczytał uchwałę Nr I/1/2010 w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący obrad Kazimierz Pasterczyk złoŜył gratulacje nowo 
wybranemu Przewodniczącemu, Ŝycząc owocnego prowadzenia obrad wręczył 
kwiaty. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron przejmując przewodniczenie podziękował 
za ogromny kredyt zaufania. Poprosił o przyjęcie zapewnienia, Ŝe pracować 
będzie z całą Radą na rzecz całej społeczności lokalnej. Podkreślił, Ŝe najbliŜsze 
cztery lata są dla niego wyzwaniem aby problemy powiatu koneckiego były 
rozwiązywane w trosce o jego mieszkańców i instytucje mu podległe. Dziękując 
za wybór podkreślił, Ŝe zaleŜy mu aby decyzje Rady były podejmowane 
w duchu dobrze spełnionej słuŜby społecznej. Podziękował takŜe ustępującej 
Przewodniczącej Rady Powiatu Pani Helenie Obara. 
 
Ad – 5. 
 
Przystąpiono do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 
Koneckiego. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron - poinformował Wysoką Radę, Ŝe 
kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady mogą zgłaszać tylko radni                               
z przedstawieniem krótkiej charakterystyki kandydata, oraz poprosił                            
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o zgłaszanie kandydatur. Dodał, Ŝe procedura wyboru jest taka sama jak przy 
poprzednich wyborach. 
 
Radny Bogdan Soboń – zgłosił kandydaturę radnego Czesława Kurcbarta. 
Przedstawiając jego biografię, powiedział Ŝe radny ma 60 lat, wykształcenie 
średnie techniczne, od 1972r. pracownik Zakładu Urządzeń Kotłowych S. A.        
w Stąporkowie na stanowisku starszego mistrza, w latach 80 – tych przez dwie 
kadencje pełnił funkcję członka Zarządu Związków Zawodowych pracowników 
ZUK, członek Rady Nadzorczej ZUK w latach 1999-2000 pełniący funkcję 
sekretarza. W ostatniej kadencji pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu. śonaty, dwoje dzieci. 
 
Radny Jarosław Lasota - zgłosił kandydaturę radnego Mariana Gąszcza. 
Podkreślił, Ŝe jest on osobą znaną w całym powiecie, pełnił funkcję 
Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Końskie . Radny trzech kadencji. 
Obecnie kończy studia w zakresie administracji.  śonaty, dwoje dzieci. 
 
 
Innych kandydatów nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron zamknął listę zgłoszeń. 
 
Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron zaproponował, aby skład Komisji 
Skrutacyjnej pozostał bez zmian. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. 
 
Wyboru Wiceprzewodniczących dokonano w głosowaniu tajnym. 
 
Protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu odczytała Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej Marianna Michalska. 
 
W sprawie wyboru  Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Komisja 
stwierdziła, Ŝe: 

-    oddano 17 głosów, 
- kandydaci otrzymali następujące ilości  głosów: 
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1. Czesław Kurcbart – 17 głosów 
2. Marian Gąszcz – 17 głosów 
 
Wiceprzewodniczącymi Rady Powiatu wybrani zostali radny Czesław 
Kurcbart i radny Marian G ąszcz. 

 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 
 

Przewodniczący Wiesław Skowron odczytał 
uchwałę Nr I/2/2010 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Czesław Kurcbart– podziękował za wybór na 
Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marian Gąszcz – równieŜ podziękował za wybór 
deklarując współpracę z całą Radą Powiatu. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron złoŜył wybranym Wiceprzewodniczącym 
gratulacje i wręczył kwiaty. 
 

Ad – 6. 
 
Przystąpiono do wyboru Starosty Koneckiego. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron – zaznaczył, Ŝe procedura i zasady wyboru 
jest taka sama jak przy wyborze Przewodniczącego Rady. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zgłosił wniosek formalny, Ŝeby wybory 
Zarządu Powiatu przełoŜyć na później i przerwać obrady i wznowić je w 
przyszłym tygodniu, ze względu na nieobecność czterech radnych. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron – zaznaczył, Ŝe rozpoczął juŜ procedurę 
następnego punktu  i wniosek podda pod głosowanie po jej ukończeniu.  
 
Radny Kazimierz Pasterczyk zgłosił na stanowisko Starosty Koneckiego 
kandydaturę radnego Bogdana Sobonia. 
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W przedstawionym uzasadnieniu zaznaczył, Ŝe radny Bogdan Soboń jest 
człowiekiem odpowiedzialnym, pracowitym i znającym dobrze zagadnienia 
związane z Radą Powiatu i Zarządem Powiatu. Podkreślił, Ŝe jest osobą znaną, 
ma 48 lat i wyŜsze wykształcenie rolnicze. Dał się poznać jako człowiek 
kompetentny, wykonujący dobrze swoje obowiązki. Wyraził przekonanie, Ŝe 
spełni oczekiwania społeczności i naleŜycie wywiąŜe się z nałoŜonych 
obowiązków. Podkreślił, Ŝe od trzech kadencji pełnił funkcję Wicestarosty, 
pasjonat historii regionalnej, Prezes TPD, członek PSL.  
 
Radny Bogdan Soboń – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatów nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron zamknął listę zgłoszeń. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron zaproponował, aby skład Komisji 
Skrutacyjnej pozostał bez zmian. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. 
 
Wyboru Starosty dokonano w głosowaniu tajnym. 
 
Protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
Starosty Koneckiego odczytała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 
Marianna Michalska. 
 
 Komisja stwierdziła, Ŝe: 

- oddano 17 głosów, 
- kandydat otrzymał 17 głosów, 
- Starostą Powiatu Koneckiego wybrany został radny Bogdan Soboń 
 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru 
Starosty Koneckiego. 
 

Przewodniczący Wiesław Skowron odczytał 
uchwałę Nr I/3/2010 w sprawie wyboru 
Starosty Koneckiego. 
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Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
 
Starosta Bogdan Soboń – podziękował za ogromne zaufanie i dokonany wybór 
na stanowisko Starosty. Zapowiedział, Ŝe będzie w tej Radzie jako Starosta 
reprezentował interesy całego powiatu koneckiego. Powiedział teŜ, Ŝe zdobyte 
doświadczenie pozwoli mu na pełnienie tej funkcji naleŜycie i z poświęceniem 
biorąc pod uwagę oczekiwania mieszkańców. Będzie pracował zgodnie z 
własnym sumieniem i wierny własnym przekonaniom i ideałom.   Przyświecać 
mu będzie hasło z ostatnich wyborów, Ŝe „człowiek jest najwaŜniejszy”. 
Zacytował teŜ Jacka Londona z powieści biograficznej z 1916r. „Nie znając 
innych Bogów człowieka uczyniłem przedmiotem własnego kultu dlatego teŜ 
mogłem zobaczyć jak wysoko się wznieść moŜe, a równieŜ i nisko upaść. 
Człowiek jest wszelką wartością”. Podkreślił, Ŝe dołoŜy wszelkich starań, Ŝeby 
praca z Radą układała się jak najlepiej. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron – złoŜył gratulacje i wręczył kwiaty nowo 
wybranemu Staroście Ŝycząc mu jednocześnie pełnej realizacji zadań 
samorządowych i satysfakcji z wykonywanej pracy.  
 
Wójt Słupi Witold Wójcik  – złoŜył takŜe gratulacje i wręczył kwiaty nowo 
wybranemu Staroście. 
 
 

Ad – 7. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – zapytał, czy w związku 
z wnioskiem radnego Wojcierowskiego o przerwanie obrad ktoś chciał zabrać 
głos. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – stwierdził, Ŝe wszyscy otrzymali 
zawiadomienia o dzisiejszej sesji Rady. Nie widzi więc powodu, Ŝeby 
przerywać obrady i spotykać się jeszcze raz jeśli przyjęty był porządek obrad. 
Podkreślił, Ŝe osoby, które dziś nie przyszły mogły złoŜyć rezygnację jak zrobił 
to wybrany na radnego Krzysztof Jasiński. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – przeczytał § 13 pkt. 4 Statutu 
Powiatu. Uznał jednocześnie, Ŝe wniosek został złoŜony,  dlatego teŜ podda go 
pod głosowanie. 
 
W obecności 17 radnych wniosek radnego Wojcierowskiego dotyczący 
odroczenia obrad nie został przyjęty 11 głosami, 3 radnych było za 
wnioskiem, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
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Przystąpiono do wyboru Wicestarosty Koneckiego. 
 
Starosta Bogdan Soboń na stanowisko Wicestarosty Koneckiego zgłosił 
kandydaturę  Andrzeja Marka Lenarta. 
W uzasadnieniu powiedział, Ŝe kandydat ma 52 lata. śonaty, dwoje dzieci. 
Wieloletni nauczyciel, były dyrektor kształcenia ustawicznego 
i ponadgimnazjalnego Kuratorium Oświaty w Kielcach. Ukończył takŜe studia 
podyplomowe w zakresie Zarządzania Gospodarką Regionalną. Radny II i III 
kadencji. Starosta Konecki w latach 2006-2010. Prezes Zarządu Powiatowego 
OSP RP w Końskich, Przewodniczący Rady Programowej TVP Kielce oraz 
Prezes Zarządu Powiatowego PiS w Końskich.  Poprosił o poparcie tej 
kandydatury. 
 

Andrzej Marek Lenart  wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron zaproponował, aby skład Komisji 
Skrutacyjnej pozostał bez zmian. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. 
 
Wyboru Wicestarosty dokonano w głosowaniu tajnym. 
 
Protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
Wicestarosty Koneckiego odczytała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 
Marianna Michalska. 
 
 
W sprawie wyboru Wicestarosty Koneckiego Komisja stwierdziła, Ŝe: 

-    oddano 17 głosów, 
- kandydat otrzymał 11 głosów, 
- Wicestarostą Powiatu Koneckiego wybrany został Andrzej Marek 

Lenart. 
 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru 
Wicestarosty Koneckiego. 
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Przewodniczący Wiesław Skowron odczytał 
uchwałę Nr I/4/2010 w sprawie wyboru 
Wicestarosty Koneckiego. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron – złoŜył gratulacje i wręczył kwiaty nowo 
wybranemu Wicestaroście. 
 
Wicestarosta Andrzej Marek Lenart – podziękował za wybór i złoŜył 
obietnicę, Ŝe będzie sumiennie wykonywał powierzone mu obowiązki. 
 

Ad -  8. 
 
Przystąpiono do wyboru członków Zarządu Powiatu. 
 
Starosta Bogdan Soboń na stanowisko członków Zarządu zgłosił 
kandydatury Danuty Leśniewicz , Renaty Biegaj, Wiesława Basiaka,. 
 
W uzasadnieniu kandydatur powiedział, Ŝe  Danuta Leśniewicz jest męŜatką, 
ma dwóch synów i mieszka w gminie Fałków. Posiada wykształcenie wyŜsze 
ekonomiczne. Zasiadać będzie w Radzie Powiatu IV kadencję. Startowała z listy 
PiS. W III kadencji pełniła funkcję Członka Zarządu Powiatu. Ponadto 
uczestniczyła aktywnie w rozdziale środków finansowych na poszczególne 
inwestycje głównie drogowe i oświatowe. Podkreślił, Ŝe radna ma duŜe 
doświadczenie samorządowe, chętnie uczestniczy w prowadzeniu 
problematycznych zagadnień, a jej wnioski są merytoryczne i konstruktywne. 
Powiedział teŜ, Ŝe przez dwie kadencje pełniła funkcję Członka Rady 
Społecznej ZOZ-u, gdzie ma równieŜ duŜe doświadczenie. W nowej kadencji 
zaś chce kontynuować rozpoczęte działania inwestycyjne, a takŜe umiejętnie 
dzielić otrzymane środki unijne. Bardzo chętnie niesie pomoc ludziom 
potrzebującym. Jest Prezesem Powiatowego Konta Pomocy. 
 
Renata Biegaj – mieszka w Smykowie. Jest magistrem pielęgniarstwa, 
specjalista w dziedzinie pielęgniarstwa rodzinnego. Pracuje w swoim zawodzie 
w Ośrodku Zdrowia w Smykowie. Podkreślił, Ŝe jest męŜatką, ma troje dzieci. 
Drugą kadencję jest członkiem komisji finansowej w Świętokrzyskiej Izbie 
Pielęgniarek i połoŜnych. Przez ostatnie 8 lat była radną w Gminie Smyków. 
Podkreślił teŜ, Ŝe jest kolejną kobietą, która mogłaby zasiadać we władzach 
Powiatu. Poprosił o poparcie tej kandydatury. 
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Wiesław Basiak ma 58 lat. Ukończył Akademię Rolniczą w Lublinie i studia 
podyplomowe . Posiada uprawnienia syndyka i lustratora, oraz instruktora 
ochrony ludności uzyskane w Szkole Głównej PoŜarnictwa w Warszawie, 
uzyskał równieŜ poświadczenie bezpieczeństwa do klauzuli tajne wydane przez 
Urząd Ochrony Państwa. Ponad 38 – letnie doświadczenie społeczne i 
zawodowe. Pełnił funkcję kierownika słuŜby rolnej, Prezesa GS, członka 
Zarządu w I i III kadencji, Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego, jest 
Prezesem Zarządu Ochotniczej StaŜy PoŜarnej w Radoszycach i Wiceprezesem 
Zarządu OSP w Końskich.  Społecznie pełni funkcję Przewodniczącego 
Powiatowej Rady Zatrudnienia. Uznał, Ŝe jako urzędujący członek Zarządu 
zajmujący się sprawami bezpieczeństwa posiadając wysokie kwalifikacje i duŜe 
doświadczenie będzie wykonywał swoje obowiązki sumiennie dla dobra 
społeczeństwa powiatu koneckiego. Poprosił o poparcie tej kandydatury. 
Starosta podkreślił teŜ, Ŝe zaproponowane kandydatury  wraz z wybranymi 
Wiceprzewodniczącymi przedstawiają wszystkie gminy z terenu Powiatu 
Koneckiego. 
 
Radna Danuta Leśniewicz wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Radna Renata Biegaj wyraziła zgodę na kandydowanie 
Pan Wiesław Basiak– wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatów nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron zamknął listę zgłoszeń. 
 
Przewodniczący zaproponował, aby skład Komisji Skrutacyjnej pozostał bez 
zmian. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. 
 
Wyboru Członków Zarządu Powiatu dokonano w głosowaniu tajnym. 
 
Protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
Członka Zarządu Powiatu Koneckiego odczytała Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej Marianna Michalska. 
 
 Komisja stwierdziła, Ŝe: 

- oddano 17 głosów, 
- kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
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Danuta Leśniewicz - 15   głosów, 
Renata Biegaj - 16  głosów, 
Wiesław Basiak - 12  głosów,  
 

- Członkami Zarządu Powiatu Koneckiego wybrani zostali: 
 Danuta Leśniewicz, Renata Biegaj,  Wiesław Basiak. 

 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru 
Członków Zarządu Powiatu. 
 

Przewodniczący Wiesław Skowron odczytał 
uchwałę Nr I/5/2010 w sprawie wyboru 
członków Zarządu Powiatu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron  wraz  ze Starostą Bogdanem 
Soboniem– złoŜyli gratulacje i wręczyli kwiaty nowo wybranym  Członkom 
Zarządu. 
 
Członek Zarządu Danuta Leśniewicz – podziękowała w imieniu swoim oraz 
Radnej Renaty Biegaj i zapewniła, Ŝe pracować będą sumiennie na rzecz 
powiatu koneckiego. 

 
Ad -  9. 
 
Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie: 
 

• ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu – 
Starosty Koneckiego. 

 
Wiceprzewodniczący Czesław Kurcbart  odczytał omawiany projekt uchwały. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 17 radnych, 16 głosami za, 
przy 1 głosie wstrzymującym się Rada 
większością głosów podjęła uchwałę                    
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Nr I/6/2010 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Przewodniczącego Zarządu Powiatu – Starosty 
Koneckiego. 
 

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  10. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron wraz z Wiceprzewodniczącymi 
Czesławem Kurcbartem i Marianem Gąszczem wręczył kwiaty i złoŜył 
podziękowania swojej poprzedniczce Przewodniczącej Rady Helenie Obara. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk poprosił, Ŝeby uzgodnić z Przewodniczącym 
Gminy Końskie dzień organizacji sesji, tak, aby radni Powiatu mogli 
uczestniczyć takŜe w sesjach Rady Gminy Końskie. 

 
Przewodniczący Wiesław Skowron –  powiedział, Ŝe postara się to uzgodnić. 

 
Członek Zarządu Wiesław Basiak  z uwagi na chwilową nieobecność złoŜył 
w tym punkcie podziękowania za zaufanie i dokonanie wyboru. Podkreślił, Ŝe 
dołoŜy wszelkiej staranności, aby obowiązki i praca wykonywana była naleŜycie 
i wzorowo. Zapewnił, Ŝe nie zawiedzie wyborców.  

 
Przewodniczący Wiesław Skowron –  odczytał teŜ pismo z Urzędu 
Statystycznego, które stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
Poprosił o wypełnienie ankiety dotyczącej terminów sesji  i wpisanie 
jednocześnie Komisji, w której kaŜdy z radnych chciałby pracować. Ponadto 
poinformował, Ŝe radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych, które naleŜy 
złoŜyć do dnia 1 stycznia b.r.  
 
  Innych tematów nie zgłaszano.  
 

Ad – 11. 
 
 

Przewodniczący stwierdził, Ŝe w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękował radnym za udział  w  obradach oraz członkom 
Komisji Skrutacyjnej za wykonaną pracę. 
 



 15

 
O godz.13.30    zamknął  I sesję Rady Powiatu. 
 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
 
 
Protokółowała       Przewodniczący 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                    Wiesław Skowron 
 
 
Końskie, dnia 2.12.2010r.        


